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Írásbeli kérdés

„Hogyan védi meg a minisztérium erdeinket, a gyapjas lepkékW?" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Persányi Miklós környezetvédelmi és vízügyi
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Választókerületemben, - Veszprém megye 4 . sz. vk. - rendkívüli mértékben elszaporodott a
gyapjas lepke hernyója . A hernyók hatalmas erdőterületet fertőztek meg és évről évre egyre
nagyobb területet lepnek el, ezzel veszélyeztetve a még egészséges erdőséget . Megfelelő
védekezés nélkül óriási erdőterületek fognak elpusztulni a közeljövőben . Ezért kérdezem a
Tisztelt Miniszter urat :

-Mit tesz a minisztérium annak érdekében, hogy a gyapjas lepke hernyója ne tegye tönkre -
visszafordíthatatlanul - erdőinket?

-Van e forrás a gyapjas lepke elleni védekezésre, és ha igen azt a minisztérium mikor és
milyen ütemben, és mely erdő területeken kívánja felhasználni?

Várom válaszát!

Budapest, 2004 . június 11 .

Lasztovicza Jenő
Fidesz Magyar Polgári Szövetség


	page 1

